

### Mr Paul Lam, SC

Vice-Chairman, Hong Kong Bar Association

Mr LAM Ting Kwok Paul SC is the Vice-Chairman of the Hong Kong Bar Association.

Mr Lam received his LL.B from the University of Hong Kong; and his LL.M in International Law from the University of Nottingham.

He was called to the Hong Kong Bar in 1992 and has been practicing at Parkside Chambers ever since. In 2013, he was appointed Senior Counsel. He has a broad practice in all areas of civil litigation, with particular emphasis on domestic and international commercial disputes, land disputes, property and trust matters, probate and administration of estate as well as personal injuries litigations.

Mr Lam has held a number of public offices in Hong Kong; he is now the Chairman of the Administrative Appeals Board; the Chairman of Amusement Game Centres Appeal Board and the Deputy Chairman of the Town Planning Appeal Board. He also sat as a Deputy Judge of the High Court of Hong Kong in 2015 and 2016.

### 林定国资深大律师

香港大律师公会副主席



林定国于在香港大学取得法学学士学位，及英国诺丁汉大学取得国际法硕士学位。

1992年，林定国在香港获委任为执业大律师，在 Parkside Chambers 大律师事务所执业至今。2013年，他获委任为资深大律师。主要执业范围是民事诉讼，擅于处理本地及国际商业纠纷、土地纠纷、财产及信托法、遗嘱认证及遗产管理、人身伤害索赔等。

林定国在香港担任多项公职，现为行政上诉委员会主席、游戏机中心委员会主席和城市规划上诉委员会副主席。他也曾在2015年及2016年出任香港高等法院暂委法官。